
                                                           

Z Á P I S 

o průběhu jednání řádné členské schůze Sdružení obcí pro nakládání s odpady, IČO 46772707, se sídlem 
Čížkovice, část obce Želechovice čp. 48, 410 02 Lovosice. Sdružení je zapsáno v Rejstříku svazků obcí, vedeném 
Krajským úřadem Ústeckého kraje pod čj. 3/1994-SDRUŽENÍ (OkÚ Litoměřice), dále jen „SONO“. 

Zasedání členské schůze bylo svoláno předsedou Sdružení v souladu s ustanovením stanov Sdružení  
na den 15. 5. 2024 od 10.00 hodin do Kulturního centra Lovoš v Lovosicích. 

Program jednání po schválení: 

    1) Zahájení, kontrola usnesení minulé členské schůze 

    2) Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu, zapisovatele 

    3) Schválení programu jednání 

    4) Informace z jednání rady od poslední členské schůze 

    5) Zpráva finančního výboru 

   6) Zpráva kontrolního výboru 

   7) Návrh závěrečného účtu za rok 2023 včetně zprávy auditora 

   8) Hospodaření za období roku 2024 a informace o rozpočtovém opatření č.1/2024 

   9) Informace o zahájení prací na SP a referenčních stavbách projektu „gasifikace“ 

  10) Informace o výběrovém řízení na svoz DNO z členských obcí 

  11) Vývoz „nadlimitních“ tun z okresu Litoměřice 

  12) Informace z provozu zařízení SONO PLUS, s.r.o. 

  13) Různé, diskuze 

 14)  Usnesení, závěr 

Ad 1/ Zahájení členské schůze 

Jednání zahájil předseda Sdružení Ing. Petr Medáček, přivítal přítomné zástupce obcí. Konstatoval, že je členská 
schůze schopna se usnášet, protože dle prezenční listiny je přítomno 30 členů s právem hlasovat (účast dle 
stanov min. 30% všech členů – pro hlasování min.28). Členská schůze byla schopna se usnášet po celou dobu 
zasedání, během jednání se navýšil počet na 31 zástupců obcí. Předseda požádal přítomné, pokud budou 
opouštět jednací sál, aby toto nahlásili pro potřeby zápisu - počtu hlasujících. 

Předseda Sdružení provedl kontrolu usnesení z minulé členské schůze. Po vysvětlení k jednotlivým bodům lze 
konstatovat, že většina bodů byla „schvalovací“ anebo „vzetí na vědomí „. Bod č. 14/1/2023 byl pověřovací, kdy 
byla pověřena Rada k výběrovému řízení na svoz DNO. Informace o splnění jsou samostatným bodem dnešního 
jednání. 

Usnesení ČS č. 14/1/2024 



Členská  schůze „SONO“ bere na vědomí kontrolu usnesení z minulé členské schůze, konané  dne 21. 11. 2023: 

 Zpracování Studie proveditelnosti pro celkové vyhodnocení plánovaného investičního projektu 
„Recyklační odpadové centrum SONO“ („gasifikace“  odpadů) – zahájeno. 

 Zahájení procesu EIA podle zákona č. 100/2001 Sb., o posuzování vlivu na životní prostředí – bude 
následovat po zpracování SP. 

 Příprava podkladů a vypsání výběrového řízení na sběr, svoz a odstranění nebezpečného odpadu 
z členských obcí SONO – splněno. 

Hlasování:  pro:  30     proti:  0     zdržel se:  0 

Usnesení bylo přijato 

Ad 2/ Volba orgánů členské schůze 

Předseda navrhl: 

do návrhové komise:  Vokálková Tereza ( Mlékojedy), Bc. Čechová Martina (Trnovany) a Mgr. Panaš Petr 
(Litoměřice). 

Hlasování:  pro:  30     proti:  0     zdržel se:  0 

Ověřovatelé  zápisu:  Ing. Hajná Eva (Třebenice) a Štětinová Naděžda (Keblice) 

Hlasování:  pro:  30     proti:  0     zdržel se:   0 

Zapisovatelem : Vacková Alena (Žalhostice) 

Hlasování:  pro:  30     proti: 0     zdržel se:  0 

Usnesení ČS č. 15/1/2024 

Návrhová komise ve složení: Mgr. Panaš Petr, Vokálková Tereza a Bc. Čechová Martina. 

Ověřovatelé zápisu Ing. Hajná Eva a Štětinová Naděžda. 

Zapisovatelem Vacková Alena. 

Usnesení bylo přijato 

Ad 3/ Program jednání 

Návrh programu jednání byl zaslán v pozvánce na tuto členskou schůzi. Nikdo z přítomných neměl připomínky 
a ani podněty k doplnění. 

Usnesení  ČS č. 16/1/2024 

Program jednání členské schůze byl schválen dle předloženého návrhu, který byl uveden v pozvánce na 
členskou schůzi „SONO“ 

Pozvánka – příloha č.1, prezenční listina – příloha č. 2 

Hlasování:  pro:  30     proti:  0     zdržel se:  0 

Usnesení bylo přijato 

 



Ad 4/  Informace z jednání   rady  „SONO“ od  poslední členské schůze 

Předseda seznámil přítomné s činností rady Sdružení od minulé členské schůze.  Rada se sešla 5 x, z každého 
jednání je podrobný zápis a ten je odesílán všem členům „SONO“, aby byla zaručena informovanost základny 
o dění. 

Krátce shrnul:  

14. 12. 2023  informace pracovní skupiny – „gasifikace“,  příprava VŘ na svoz DNO,  hospodaření 

25. 1. 2024  přehled hospodaření, příprava VŘ na DNO, příprava VŘ na EIA a studii proveditelnosti –  gasifikace, 
informace z provozu, prodej kompostu 

29. 2. 2024 cena za studii proveditelnosti 

21. 3. 2024 závěrečný účet 2023, účetní uzávěrka za rok 2023, smlouva na studii proveditelnosti, výběrové řízení 
na svoz NO, informace z provozu 

26. 4. 2024 příprava členské schůze, informace ke svozu NO, informace Ernst a Young, s.r.o. o podpořených 
projektech z Inovačního fondu „gasifikace“, informace zpracovatele studie proveditelnosti, odklon 
„nadlimitních“ tun z regionu, hospodaření, informace z provozu. 

Usnesení ČS č. 17/1/2024 

Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy o činnosti rady Sdružení za uplynulé období od 
minulé členské schůze. 

Hlasování:  pro:   31     proti:   0    zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato 
 
(v průběhu jednání bodu Ad 4 se dostavila zástupkyně obce Radovesice, přítomno 31 členů) 

Ad 5/ zpráva finančního výboru 

Předseda finančního výboru Ing. Václav Bešta přednesl podrobnou zprávu o činnosti finančního výboru za období 
od minulé členské schůze. 

Usnesení ČS č. 18/1/2024 

Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu předsedy finančního výboru Sdružení za období od minulé 
členské schůze. Zpráva předsedy je přílohou zápisu č. 3 

Hlasování: pro:  31     proti:  0     zdržel se:  0 

Usnesení bylo přijato 

Ad 6/ zpráva kontrolního výboru 

Předsedkyně kontrolního výboru Marie Cimrová přednesla zprávu kontrolního výboru o kontrole plnění usnesení 
a uložených úkolů. Současně informovala o odstoupení Ing. Stránské (z důvodu nemoci). Výbor byl doplněn 
zvoleným náhradníkem (zvolen členskou schůzí) Marií Cimrovou.  Kontrolní výbor následně zvolil Marii Cimrovou 
předsedkyní KV. 

Usnesení ČS č. 19/1/2024 



a) členská schůze bere na vědomí zprávu kontrolního výboru Sdružení za období od minulé členské schůze. 
Zpráva je přílohou zápisu č. 4 

b) členská schůze bere na vědomí informace o provedených změnách ve složení kontrolního výboru, a to i na 
postu předsedkyně kontrolního výboru 

Hlasování:  pro:  31     proti:   0     zdržel se:  0 

Usnesení bylo přijato 

Ad 7/ Návrh Závěrečného účtu za rok 2023 včetně zprávy auditora 

Z důvodu nemoci účetní Sdružení paní Venuše Zubákové, přednesl finanční zprávy Závěrečný účet za rok 2023 
včetně zprávy auditora předseda Ing. Petr Medáček. Všechny materiály k tomuto bodu byly součástí pozvánky a 
všichni členové měli dostatek možností a času se s nimi seznámit. Vzhledem k tomu, že se tak i stalo, neměl nikdo 
připomínky a ani dotazy.  

Usnesení ČS  č. 20/1/2024 

Členská schůze „SONO“ schvaluje celoroční hospodaření a Závěrečný účet Sdružení sestavený ke dni 31.12.2023 
včetně zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí za rok 2023 
a to, „bez výhrad“. Závěrečný účet včetně zprávy auditora jsou přílohou zápisu č. 5. 

Hlasování:  pro:  31     proti:  0     zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

Ad 8/ Hospodaření za období roku 2024 a informace o rozpočtovém opatření č.1/2024 

Předseda Sdružení seznámil členskou schůzi s hospodařením za období leden až březen 2024,  byly promítnuty 
tabulky s finančními údaji.  Dále popsal rozpočtové opatření č.1/2024, které ve své pravomoci schválila rada 
Sdružení. Účelem je, aby členská základna měla dostatečný přehled o veškerých finančních tocích. Z řad 
přítomných nebyly vzneseny žádné dotazy a ani připomínky. 

Usnesení  ČS č. 21/1/2024 

a) členská schůze „SONO“ schvaluje hospodaření Sdružení za období leden – březen 2024. Přehled rozpočtového 
hospodaření za uvedené období je přílohou zápisu č. 6 

b) členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o schváleném rozpočtovém opatření č. 1/2024, který 
schválila Rada na svém jednání dne 25. 1. 2024. Položkový soupis rozpočtu na rok 2024 včetně provedeného 
rozpočtového opatření č. 1/2024 je přílohou zápisu č. 7. 

Hlasování:  pro:  31    proti:     0     zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

Ad 9/Informace o zahájení prací na SP a o referenčních stavbách projektu „gasifikace“ 

Ing. Petr Medáček informoval přítomné o průběhu zpracování studie proveditelnosti a reportu Inovačního fondu, 
který pro nás zpracovala společnost Ernst a Young, s.r.o. Cílem bylo posouzení podpořených projektů v oblasti 
chemické recyklace v rámci Inovačního fondu. V reportu je popsáno celkem 6 projektů, které jsou podpořeny z IF 
v rámci EU a které mají podobný charakter zpracování odpadu jako zamýšlí projekt „SONO“.   Všechny projekty 
jsou ve fázi realizace.  Práce na studii proveditelnosti jsou zahájeny, je podepsána smlouva o dílo. Proběhla jedna 



schůzka pracovní skupiny se zpracovateli SP.  O dalším průběhu budeme informovat prostřednictvím zápisů rady 
Sdružení. 

Žádné dotazy ani připomínky. 

Usnesení  ČS č. 22/1/2024 

Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o zahájení prací na studii proveditelnosti a informace o 
referenčních stavbách projektu „gasifikace“. 

Hlasování:  pro:  31    proti:  0    zdržel se:  0 

Usnesení bylo přijato 

Ad 10/ Informace o výběrovém řízení na svoz DNO z členských obcí 

Předseda shrnul důvody, proč se Sdružení rozhodlo změnit podmínky svozu NO (do všech členských obcí byl 
rozeslán dopis předsedy s popisem změn a důvodů). Letošní svoz NO byl již zahájen a dle prvních poznatků lze 
konstatovat, že na polovině míst stejně žádný zástupce obce nebyl u předání, i přesto, že o to byli požádáni výše 
zmíněným dopisem. Obec se tak vystavuje riziku, že nemá kontrolu nad odvezeným množstvím odpadu, a tudíž 
ani nad finančními náklady za tento svoz. Sdružení vyfakturuje obcím náklady za svoz, které budou přesahovat 
výši členských příspěvků té dané obce. „SONO“ je přístupné k názorů k na další úpravy, proto je smlouva na 1 
rok.  

Dotazy: 

Obec Keblice: ze seznamu NO vypadl „eternit“   

 P. Krycner: musel by být zabalený, větší množství třeba ze střechy by nebylo možné odvést v rámci tohoto svozu. 
Není problém přivést ho přímo na skládku. 

Obec Drahobuz: kolik zaplatí obec za NO.  

Ing. Medáček: částku, která bude nad výši členského příspěvku dané obce. 

Město Hoštka: jak je to se sběrnými dvory, je změna? 

Ing. Medáček: u sběrných dvorů se nic nemění, vývozy jsou stejné, jen bude fakturována částka přesahující 
členský příspěvek dané obce. 

Usnesení ČS č. 23/1/2024 

a) Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace předsedy o výběrovém řízení na sběr, svoz a odstranění 
nebezpečného odpadu z členských obcí „SONO“ 

hlasování: pro: 31    proti:  0     zdržel se:  0 

usnesení bylo přijato 

b) Členská schůze „SONO“ schvaluje finanční spoluúčast členských obcí na financování služby sběr, svoz a 
likvidaci nebezpečných odpadů  z členských obcí – výdaje přesahující výši členského příspěvku konkrétního člena 
svazku budou přefakturovány. 

 Hlasování   pro:   31     proti:  0     zdržel se:  0 

Usnesení bylo přijato  



 

Zasedání opustil zástupce města Úštěk. 

AD 11/ Vývoz „nadlimitních“ tun z okresu Litoměřice 

Předseda popsal přítomným situaci odvozu „nadlimitních“ tun z našeho regionu svozovou firmou. Ta nabídla 
větším městům (Lovosice, Roudnice a Litoměřice) možnost odvozu „nadlimitních“ tun do spalovny v Malešicích. 
Odůvodnila jim tuto nabídku úsporou finančních prostředků za odvoz na skládku.  Celkem, jak doznala na jednání, 
které jsme se svozovou firmou vedli, má k dispozici odvoz ve výši cca 4 000 t KO. Toto může mít dopad na 
hospodářský výsledek naší provozní společnosti SONO PLUS s.r.o. (jsme její vlastníci), kdy snížením návozu 
odpadu dochází k navýšení nákladů na 1 uloženou tunu a může se to promítnout i do cen pro rok 2025.  Případné 
navýšení se pak dotkne všech členských obcí. Svozová firma má speciální slevu pro ukládku odpadu od obcí ve 
výši cca 75,- Kč /t. Tato sleva je tímto krokem zneužívána v neprospěch naší společnosti. Je potřeba se tomuto 
problému věnovat, a hlavně o něm mluvit, protože to má dopad na všechny členské obce.  

Usnesení ČS č. 24/1/2024 

Členská schůze „SONO“   bere na vědomí informaci o vyvážení „nadlimitních“ tun (komunální odpad bez slevy 
na poplatku za ukládání odpadu do skládky ze zákona) z regionu okresu Litoměřice. 

Hlasování   pro:  30      proti:  0     zdržel se:  0 

Usnesení bylo přijato 

Ad 12/ Informace z provozu skládky „SONO“ 

Jednatel společnosti SONO PLUS, s.r.o.  hned počátkem konstatoval, že kompostárna prodala všechen kompost. 
Dlouho se potýkala s prodejem, kdy nebyl o kompost zájem (i když je kvalitní a levný) na jaře udělala firma akci 
a  množstevní  slevu  za  odebraný kompost. Najednou bylo zájemců více, dokonce se zájmem na delší spolupráci. 
V současné době provoz zpracovává novou kalkulaci ceny za tunu kompostu, bude zveřejněna na našich 
stránkách. Na recyklačním středisku byla zvětšena asfaltová plocha, která bude sloužit pro uložení dřeva, skládka 
má jíž schválený provozní řád pro jeho výkup. Jedná se hlavně o nábytek, kdy by již neměly být např. celé skříně. 
Drobný kov nevadí, máme na drtiči magnet, který ho vyseparuje. I zde momentálně připravujeme novou kalkulaci 
na výkup dřeva. Betonový recyklát je hned vyprodán. 

Odvážíme ze skládky stále odpadní vodu a odvodňujeme skládku, tím dochází k oživení výroby plynu. Důvodem 
velkého zavodnění skládky byla „mokrá“ zima.  

Dotazy: 

Drahobuz: jak to bude se sedacími soupravami? 

Jednatel: sedačky bereme, rozdělání jednotlivých desek se týká hlavně skříní a masivu. Když budete mít dřevo 
zvlášť, budete mít menší cenu za tunu výkupu. Dřevotřísky bereme. 

Medáček: nové ceny dostanete po jejich stanovení do DS. Současná cena velkoobjemu je cca 2000,- Kč/t, Budyně 
třídí dřevo cca 1 rok, z velkoobjemu, je to ze  2/3 dřevo.  

Usnesení ČS č. 25/1/2024 

Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace jednatele společnosti SONO PLUS s.r.o. p. Václava Krycnera 
o provozu zařízení „SONO  PLUS, s.r.o.“ 

 



Hlasování: pro:  30      proti:  0      zdržel se:  0  

Usnesení  bylo přijato 

AD 13/ různé, diskuse 

Bez příspěvků 

AD 14/ usnesení, závěr 

Všechna usnesení byla odsouhlasena při jednotlivých bodech programu průběžně. 

 

Předseda poděkoval za účast a zakončil jednání. 

 

Seznam příloh:  1) Program jednání  

                             2) Prezenční listina 

                             3) Zpráva finančního výboru 

                             4) Zpráva kontrolního výboru 

                             5) Závěrečný účet za rok 2023 včetně zprávy auditora 

                             6) Přehled rozpočtového hospodaření za leden – březen 2024 

                           7) Rozpočtové opatření č. 1/2024 

V Lovosicích dne 15. 5. 2024 

Zapsala: Vacková Alena 

 

Ověřovatelé zápisu:   

Ing. Hajná Eva       ……………………………………………………. 

  

Štětinová Naděžda     …………………………………………………… 

 

Předseda Sdružení: Ing. Medáček Petr     …………………………………………………..    

 
 
 
 

 
                
 


